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Jornades Sobre Sanejament i recuperació dels nostres rius 

PISOS EN ALQUILER. Su
perí. 70 m^ aprox. 3 hab., 
coc ina , bano. Precio: 
40.000 ptas/mes. 

PISO EN VENTA. PI. Torras 
i Bages. Superí. BO m^ 
consta de recib., cocina, co-
medor, 3 hab., bano, Gas 
Ciudad. 

PISO EN VENTA. C/. Giro
na, Granollers, duplex en 
horitzontal, súper. 190 m^ 
Recib., cocina equipada, 
Gomedor, salón con chi., 3 
terrazas, 6 hab., 3 baiíos. 

PISO EN VENTA. C/. Chile. 
Granollers. Superí. 127 m^ 
recib., cocina, 2 bafios, 4 
hab., terraza. Comedor de 
35 m^ Pàrking en propio 
ediíicio. Gas caleí. 

PISO EN VENTA. Cl. Roger 
de Flor. Granollers. Superí 
90 m^ Corista de recib., co
cina, comedor, 4 hab., 
baiío. Terraza superior. 

PISO EN VENTA. Cl. Ecua-
dor. Granollers. Alto stan-
ding Súper 120 m'. Recib., 
cocina, comedor con chi., 4 
hab., 2 bafios, 2 terrazas. 
Pàrking en propio ediíicio. 
Calef., gas. 

PISO EN VENTA. C/. Giro
na. Granollers. Alto stan-
ding. Súper 140 m^ màs ter
razas, cocina, comedor, 
trastero, 2 banos, 4 hab., ca
leí., a gas. Pàrking 2 plazas 
en edificio. 

PISO EN VENTA. C/. Po-
niente. Granollers, súper., 
85 m^ Recibidor, comedor, 
cocina, 3 hab., bano. 

PISO EN VENTA. Fr. Macià. 
Granollers. Recibidor, coci
na, comedor, bano, 2 hab., 
terraza. 

PISO EN VENTA. Camino 
Romano. Granollers. Súper., 
107 m\ Recibidor, comedor, 
cocina equipada, 2 baüos, 
terraza, caleíacción a gas 
por aire. 

PISO EN VENTA. P° Monta
na. Granollers, súper. 115 
m ,̂ recibidor, cocina, come
dor estar, terraza, 2 bafios, 
puerta seguridad. Pàrking 
opcional. 

PISO EN VENTA. Carlos Ri
bas. Granollers, súper. 100 
m^ màs terrazas, recibidor, 
cocina, comedor, habitacio-
nes, bano y aseo. Puerta 
blindada. 
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La Conca del Besòs és recuperable 
Ll.Pascual 

El dies 5 i 6 de març es van 
realitzar al Museu de Granollers 
unes Jornades sobre saneja
ment I recuperació dels nostres 
rius. Les jornades van comptar 
amb la presència de qualificats 
ponents que van debatre temes 
diferents sobre la recuperació i 
sanejament dels rius I també 
aspectes legals en l'àmbit 
dt'actuacló municipal. Les jor
nades Organitzades pel Con
sorci per a la defensa de la 
Conca del Besòs han tractat te
mes de medi ambient i també 
aspectes legals o d'intervenció 
municipal. Una de les conclu
sions finals a ia que s'ha arribat 
és la constatació que ia Conca 
del Besòs és recuperable, si bé 
caldria una inversió molt ele
vada. 

Les jornades es van inaugurar 
el dia 5 amb l'assistència de la 
presidenta del Consorci del Be
sòs, Anna Maria Palé, el repre
sentant de la Diputació de Barce
lona, German Pledra, i l'alcalde 
de Granollers Josep Pujadas. En 
l'acte de presentació Anna Maria 
Palé va dir que "les jornades se
ran un element divulgador, de 
contrast, reivindicatiu i de 
conscienciació per tothom" 

Ei representant de ia Diputa
ció de Barcelona, German Pie-
dra, va destacar l'esforç que re
presenta fer unes jornades com 
aquestes. Pledra va parlar de 
"la capacitat del nombrós grup 
de municipis que formen el 
Consorci per aconseguir 
aquesta fita important". German 
Pledra també va dir que les jorna
des tindrien una doble funció. 
D'una banda l'aprofundiment en 
els coneixements sobre els temes 
de sanejament i l'altra la reivindi
cació de comptar amb l'adminis
tració per íer aquesta tasca. 

Cloenda de les jornades sobre Sanejament 

Josep Pujadas va recordar que 
l'any 81 a Granollers varis ajunta
ments ja es van plantejar la pro
blemàtica, que calia resoldre, res
tablint l'equilibre amb el medi am
bient. Les Jornades pròpiament 
dites van començar amb la inter
venció de Narcís Prat dins del 
tema "Marc físico-geogràfic", 
sobre la Conca hidrogràfrica com 
a unitat ecològica i de gestió. . 

Temes diversos 

A continuació va intervenir el 
doctor Salvador Llobet que tractà 
sobre la Conca del riu Besòs. La 
resta del matí el tema era "Els 
elements de pressió sobre l'en
torn dels rius" i les ponències 
versaren sobre "Les activitats ex-
tractives" a càrrec d'Esteve Serra, 
"Les activitats agrícoles i ramade
res" per Joan Rieradevall, "Les 
activitats industrials" per Julio 
Vasco, i "La contaminació indus
trial. Un cas concret: La vall del 
riu Tenes" a càrrec de Gemma 
Rauret. 

La tarda del dilluns les ponen-

El Consorci demana que es 
realitzi el Pla de Sanejament 
Després de la cloenda de les 

Jornades sobre Sanejampnt, va 
tenir lloc una roda de premsa on 
representants del Consorci del 
Besòs van reclamar que la Gene
ralitat porti a terme la construcció 
de les quatre depuradores previs
tes al Pla de Sanejament del 83, 
que s'han de fer a Montornès, la 
Garriga, la Llagosta i Granollers, i 
que era previst que entressin en 
funcionament abans de l'any 88. 
També es va parla del problema 
de competències que hi ha ac
tualment entre el Consorci del Be
sòs i la Generalitat, que vol que 
siguin els Consells Comarcals els 
qui gestionin el sanejament dels 
rius. 

A la roda de premsa eran pre
sents la presidenta del Consorci 
del Besòs, Anna Maria Palé, el di
putat socialista al parlament de 
Catalunya, Rafael Madueno, els 
alcaldes de Granollers i Mollet , 
Josep Pujades i Montserrat Tura 
a més de representants d'altres 
entitats ambientals. 

El diputat català va començar 
parlant dels diners recaptats fins 
ara per la recuperació dels rius, 
en total uns 30.000 milions de 
pessetes des de l'any 83 al 88. A 

la Conca del Besòs es recapten 
uns 1.000 milions anyals. Madue-
üo afirmà que "fins l'any 86 a la 
Conca del Besòs s'havien re-
caudat 2.000 milions per inver
sions de millora de ia Conca i 
només s'havien invertit 350 " 

Per Anna Maria Palé això es 
deu a "ia poca sensibilitat de ia 
Generalitat en el tema del medi 
ambient. No té cap explicació 
que els diners hi siguin i no 
s'inverteixin". Segons Rafael 
Madueüo "s'està vulnerant la 
llei de Sanejament pactada al 
83 en Impedir que el Consorci 
pugui exercir les competències 
pel sanejament del riu Besòs. 
Portarem ei tema ai Parlament i 
exigirem a ia Junta d'Aigües 
responsabilitats perquès don-
gui els diners al Consorci del 
Besòs, que és l'administració 
que vol realitzar i gestionar els 
recursos per aconseguir ia 
seva millora". Els representants 

del Consorci van dir tambér 
que els agradaria que els Con
sells Comarcals s'icorporesin al 
seu organisme per poder solucio
nar la problemàtica actual i treba
llar conjuntament per la salva
guarda de la conca i el seu con
junt. 

cies tractades s'englobaven en el 
marc Els elements per a la res
tauració dels rius amb ponèn
cies a càrrec de M. Rosa Quiran-
te, Propostes de recuperació i uti
lització dels rius, Salvador Ruera, 
La recuperació dels espais de ri
bera; una proposta pels marges 
del tram final del riu Besòs, i Oriol 
de Bolòs, La restauració dels hà
bitats d'una conca. 

El dimarts les ponències del 
matí tractaven sobre "iji inter
venció municipal en el saneja
ment i la restauració dels rius" 
i les de la tarda sobre els "Mo
dels de Gestió". Els ponents van 
ser Sebastià Grau, Joan Gaya al 
matí. La tarda tenia un caràcter 
marcadament polític. Els partici-
pans eran Ricard Ros, Joan Par-
pal, Manuel Sen-a i Sebastià Bar
ranco. Posteriorment es va fer 
una taula rodona sobre política 
per a la recuperació dels rius.' A 
l'acte de cloenda de les jornades 
interveniren Anna Maria Palé, 
Carles Ferré, president de l'entitat 
Metropolitana de serveis Hidro
grafies i el president de la Fede
ració de Municipis Joaquim Na
dal. 
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